
 
 

WAR IN UKRAINE 
Report from the Ukrainian-Polish border 

27.02.2022 

"O&R - Migration" new report on arrival of Ukrainian refugees 

Polen erweist sich als echter Freund des 
ukrainischen Volkes und hilft mit Nahrung, 
Getränken und wärmenden Decken sowie 
offenen Herzen 

Poland proves to be a true friend of the 
Ukrainian people and helps with food, 
refreshments and warming blankets as well as 
open hearts 

 

 

The association "O&R - Migration" reports on the destinies of Ukrainian refugees 
who have to walk most of the distance to the Polish border. Women and children 
leave their husbands behind defending their homeland.  

The Ukrainian women and children report violent Syrian men who want to enter 
the EU from Ukraine and are harassing the fleeing Ukrainian women with sexual 
acts. 

People who can offer accommodation for Ukrainian women and children in 
Austria, are asked to contact us by email to office@isoe.at  

Polish military and civilians prove to be unbureaucratic, humane and empathetic. 
They receive the Ukrainian refugees with maximum helpfulness 

Photos from the border: 

Der Verein "O&R - Migration" berichtet über die Schicksale ukrainischer 
Flüchtlinge, die den größten Teil des Weges zur polnischen Grenze zu Fuß 
zurücklegen müssen. Frauen und Kinder lassen ihre Ehemänner zurück, um ihre 
Heimat zu verteidigen.  

Die ukrainischen Frauen und Kinder berichten von gewalttätigen syrischen 
Männern, die von der Ukraine aus in die EU einreisen wollen und die fliehenden 
ukrainischen Frauen mit sexuellen Handlungen belästigen. 

Menschen, die eine Unterkunft für ukrainische Frauen und Kinder in 
Österreich anbieten können, werden gebeten, sich per E-Mail an 
office@isoe.at zu wenden.  



Polnisches Militär und Zivilbevölkerung erweisen sich als unbürokratisch, 
menschlich und empathisch. Sie empfangen die ukrainischen Flüchtlinge mit 
maximaler Hilfsbereitschaft 

Fotos von der Grenze: 
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